
Oświadczenie złożone 

przez senatora Jana Marię Jackowskiego 

na 16. posiedzeniu Senatu 

w dniu 14 października 2020 r. 

Oświadczenie skierowane do prezesa Rady Ministrów Mateusza Morawieckiego 

Do mojego biura senatorskiego trafiają sygnały od obywateli zaniepokojonych istnieniem stacji transfor-

matorowych w budynkach wielorodzinnych. Moi rozmówcy wskazują na uciążliwość urządzeń, które emitują 

hałas i przenoszą drgania do lokali mieszkalnych. Wskazują też na wyniki badań, które opisują szkodliwy 

wpływ na zdrowie ludzkie. Skala zamontowanych stacji w blokach jest dość duża, a tym samym dotyka sze-

rokiej części społeczeństwa.  

W związku z tym proszę o informację, czy jest planowane kompleksowe przeniesienie stacji trafo poza 

obręb budynków wielorodzinnych. 

Jan Maria Jackowski 
 


